
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 8. juni 2020 stillet følgende spørgs-

mål nr. 1244 (Alm. del) til sundheds- og ældreministeren, som hermed besvares.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V). 

 

Spørgsmål nr. 1244:  

”Det er omkostningstungt for medicinsk cannabis producenterne at pesticideanalyser 

skal foretages hver gang, og kun kan foretages på laboratorier i udlandet. Har mini-

steren overvejet, at justere forsøgsordningen, så der laves løbende stikprøver i stedet 

for at virksomheder årligt skal betale for analyser, som ikke kan foretages i Dan-

mark?” 

 

Svar: 

Emnet vil indgå i evalueringen af forsøgsordningen med medicinsk cannabis, som 

Sundheds- og Ældreministeriet er i gang med at udarbejde.  

 

Når evalueringen foreligger, vil jeg indkalde til politiske drøftelser om, hvorvidt for-

søgsordningen skal forlænges og eventuelt justeres.  
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